
 O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach  

konaného dňa 22. septembra 2022 o 16:00 hod. v zasadačke OcÚ 

 

 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

POSLANCI: Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin 

Šamudovský, René Eštok, Anton Mihaľo, Anton Žofčák

  

 

NEPRÍTOMNÍ 

 

OSPRAVEDLNENÍ:  

NEOSPRAVEDLNENÍ:    

 

ĎALŠÍ PRÍTOMNÍ:   Bc. Marianna Šamudovská- zapisovateľka/matrikárka 

     PhDr. Ľuboslav Husnaj- ekonóm  

     Mgr. Peter Novák- riaditeľ ZŠsMŠ Bracovce 

     Eva Matinová- vedúca ŠJ  

 

 

Návrh  programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočtové opatrenie obce Bracovce 

6. Monitoring rozpočtu obce Bracovce k 30.6.2022 

7. Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska Bracovce 

8. Návrh VZN č. 1/2022 o určení školského obvodu ZŠ s MŠ Bracovce v obci Bracovce 

9. Návrh na zápis do Kroniky za rok 2021 

10. Prístrešok k výdajni stravy MŠ  

11. Informácia o začatí školského roka 2022/2023 

12. Rekonštrukcia veľkej sály KD 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver      

 

 

 

 



 

PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, ktorá 

privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní šiesti 

poslanci, jeden poslanec dôjde počas zasadnutia. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

   

 K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Anton Mihaľo a Ján 

Džubanský.  

 

Hlasovanie   

Za: 6- Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, Anton Mihaľo, Anton 

Žofčák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 27. júna 2022 vykonala starostka 

obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že uznesenia boli 

brané na vedomie, sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky. Návrh programu 

bol schválený.   

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočtové opatrenie obce Bracovce 

6. Monitoring rozpočtu obce Bracovce k 30.6.2022 

7. Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska Bracovce 

8. Návrh VZN č. 1/2022 o určení školského obvodu ZŠ s MŠ Bracovce v obci Bracovce 

9. Návrh na zápis do Kroniky za rok 2021 

10. Prístrešok k výdajni stravy MŠ  

11. Informácia o začatí školského roka 2022/2023 

12. Rekonštrukcia veľkej sály KD 

13. Rôzne 



14. Diskusia 

15. Záver      

 

 

 

Hlasovanie   

Za: 6- Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, Anton Mihaľo, Anton 

Žofčák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

    

K bodu 5: 

Rozpočtové opatrenie 

 

Starostka obce poprosila v tomto bode ekonóma, pána Husnaja, aby poslancom ozrejmil tento 

bod. Ten poslancom vysvetlil, kde došlo k zmenám, ktoré je potrebné vykonať v rozpočte. 

Poslanci nemali žiadne námietky. Schváli navrhované rozpočtové opatrenie č. 3/2022. Tohto 

bodu sa zúčastnil už aj poslanec René Eštok.  

 

Hlasovanie   

Za: 7- Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, Anton Mihaľo, Anton 

Žofčák, René Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

K bodu 6: 

Monitoring rozpočtu obce Bracovce k 30.6.2022 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva boli oboznámení s monitoringom rozpočtu obce 

k 30.06.2022. Poslanec Džubanský mal otázku, prečo je tak veľa nedoplatkov na dani z 

nehnuteľnosti, vysvetlenie bolo, že právnické osoby, ktoré majú záväzky voči obci, tie  

uhrádzajú v druhom polroku. Taktiež ho zaujímala položka sociálnej služby, tam takisto bolo 

vysvetlené, že pani Ožvátová je dlhodobo PN. 

 

K bodu 7: 

Prevádzkový poriadok Multifunkčného ihriska Bracovce 

 

Poslanci dostali tento návrh emailom. Starostka obce uviedla, že nakoľko vznikali rôzne 

nepríjemné situácie v priestoroch multifunkčného ihriska, hlavne počas prázdniny a vo 

večerných hodinách, rozhodla sa pripraviť tento návrh. Prítomní boli aj susedia Rezankovi, 

ktorí dostali priestor na vyjadrenie, nakoľko dosť často kontaktovali telefonicky starostku obce, 

alebo osobne na obecnom úrade žiadali, aby sa nejakým spôsobom upravil vstup na 

multifunkčné ihrisko. Obťažoval ich hluk a nevhodné správanie, zväčša nie obyvateľov 

Bracoviec. Pani Rezanková povedala, že odkedy sa ihrisko začalo zamykať je tam kľudnejšie.  

Poslanci schválili návrh Prevádzkového poriadku Multifunkčného ihriska Bracovce s úpravou, 

a to vypustením bodu 2 v článku 3.  

 



 

 

Hlasovanie   

Za: 7- Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, Anton Mihaľo, Anton 

Žofčák, René Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

K bodu 8: 

Návrh VZN č. 1/2022 o určení školského obvodu ZŠ s MŠ Bracovce v obci Bracovce 

 

Návrh tohto VZN obdržali poslanci emailom, bol aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci 

nemali otázky ani námietky. Návrh VZN bol schválený bez pripomienok..  

 

Hlasovanie   

Za: 7- Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, Anton Mihaľo, Anton 

Žofčák, René Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

 

K bodu 9: 

Návrh na zápis do Kroniky za rok 2021 

 

Návrh na zápis do kroniky za rok 2021 bol poslancom zaslaný e-mailom. Nemali k tomuto 

žiadne pripomienky. Návrh schválili a zápis sa môže zrealizovať.  

 

Hlasovanie   

Za: 7- Marek Dóci, Ján Džubanský, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, Anton Mihaľo, Anton 

Žofčák, René Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

 

K bodu 10: 

Prístrešok k výdajni stravy MŠ  

 

Starostka obce informovala poslancov, že je potrebné urobiť prístavbu k výdajni stravy 

materskej školy. Pred realizáciou zateplenia fasády tam bol vytvorený priestor na odkladanie 

vozíka, v ktorom sa vozí strava pre deti. Bola to plechová konštrukcia, ktorá bola demontovaná. 

Je potrebné tam zrealizovať nový priestor. Slovo dostal poslanec Šamudovský, ktorý navrhol 

urobiť  jednoduchú drevostavbu s oknom, dverami, a fasádnou omietkou. Náklady sa odhadujú 

na 6 000 eur.  Ostatní poslanci neboli za realizáciu prístavby kvôli nepredvídateľnej finančnej 

situácii.  

 



 

K bodu 11: 

Informácia o začatí školského roka 2022/2023 

 

Slovo dostal pozvaný riaditeľ ZŠsMŠ, ktorý predniesol informácie o začatí školského roka 

2022/2023. Informácie sú súčasťou príloh.  

Pani Matinová, vedúca školskej jedálne uviedla, že strecha na školskej jedálni zateká a bola by 

potrebná oprava.  

Pani starostka uviedla, že vie o tomto probléme, ale nakoľko je finančná situácia zložitejšia je 

potrebné nájsť provizórne riešenie, ktoré by v súčasnosti  nevyžadovalo vysoké investície.  

 

K bodu 12: 

Rekonštrukcia veľkej sály KD 

 

Poslanci sa vyjadrili a zhodli, že nech sa rekonštrukciou veľkej sály kultúrneho domu zaoberá 

a rozhoduje už novozvolené obecné zastupiteľstvo.  

 

K bodu 13: 

Rôzne 

 

Starostka obce len informovala, že obec nebude do konca tohto roka organizovať žiadne akcie.  

 

K bodu 14: 

Diskusia 

 

V diskusii poslanec Mihaľo navrhuje vyčistiť studňu v parku. Starostka obce berie požiadavku 

na vedomie a zabezpečí vyčistenie. 

 

K bodu 15: 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Schôdza bola 

ukončená o 18:30  hod.   

 

Overovatelia zápisnice: Anton Mihaľo 

 

    Ján Džubanský 

     

       

Zapisovateľka:  Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 22.09.2022  

 

 

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 


